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Betreft: Ook ‘Het Paradijs’ in Haren verdient een speeltuin  
 
Megen, 20 maart 2024 

 
Geacht college, 
 
In 2017 is gestart met de nieuwbouwplannen ‘Het Paradijs’ in Haren. Het wijkje is 
enkele jaren geleden opgeleverd en volledig bewoond. Het is een hechte kinderrijke 
buurt. Al vrij snel na de oplevering hebben inwoners bij de gemeente aan de bel 
getrokken vanwege het gemis van een speeltuintje in de wijk. Dit heeft niet tot een 
oplossing geleid. Inwoners hebben vervolgens samen het initiatief genomen om een 
trampoline en speelhuisje aan de rand van een wadi / grasveldje te plaatsen. De 
speeltoestellen worden door de buurtbewoners zelf onderhouden, ouders houden 
toezicht op hun spelende (kleine) kinderen en de plek is inmiddels een 
ontmoetingsplaats voor de buurt geworden. De gemeente Oss heeft aangekondigd dat 
de speeltoestellen deze week verwijderd moeten worden en dreigt met handhaving.  
 
De SP heeft hierover de volgende vragen; 
1. Deelt u de opvatting van de SP dat het belangrijk is dat inwoners in de nabije 

omgeving kunnen spelen, sporten en ontmoeten? 
 

2. Volgens de aangenomen motie Herijking Speeltuinbeleid1 wordt minimaal 3% 
speelruimte voor nieuwbouwwijken gehanteerd en indien mogelijk wordt dit 
toegepast op bestaande wijken en kernen. Het college heeft bij monde van 
wethouder Warris aangeven2 al te werken in de geest van de motie.  
Waarom is dit niet van toepassing bij de nieuwbouwwijk ‘Het Paradijs in Haren’? 

 
3. De SP vindt het belangrijk dat inwoners actief betrokken zijn bij hun eigen buurt. 

We moedigen inwonersinitiatieven daarom aan. Deelt het college deze opvatting? 
 
a) Indien het college het eens is met de bovenstaande stelling; Vindt u het dan 

passend om richting inwoners te communiceren dat deze speeltoestellen 
verwijderd dienen te worden, zonder dat de u een alternatief aanbiedt? 

b) Indien het college het niet eens is met de bovenstaande stelling: Hoe rijmt u dit 
dan met het coalitieakkoord, waarin staat: ‘’(..)Daarbij houden we nadrukkelijk 
rekening met de inbreng van onze inwoners. We willen het vertrouwen van die 
inwoners in het lokale bestuur versterken door meer in contact te komen en te 

 
1 SP-D66-PvdA motie herijking speeltuinbeleid d.d. 10 november 2022 
2 Dtv nieuws d.d. 4 maart 2024: https://dtvnieuws.nl/nieuws/artikel/oss-heeft-geen-geld-voor-
rolstoelvriendelijke-speeltuinen  

https://dtvnieuws.nl/nieuws/artikel/oss-heeft-geen-geld-voor-rolstoelvriendelijke-speeltuinen
https://dtvnieuws.nl/nieuws/artikel/oss-heeft-geen-geld-voor-rolstoelvriendelijke-speeltuinen


staan met de samenleving.’3’? 
 

4. De SP roept u op, om in overleg met inwoners, een speelvoorziening te creëren in 
het wijkje ‘Het Paradijs’ in Haren. En tot die tijd de speelvoorziening die door 
inwoners is neergezet te gedogen. We gaan er dus vanuit dat de 
speelvoorzieningen niet verwijderd worden, voordat er een oplossing is.  
Op welke wijze gaat u invulling geven aan deze oproep? 

 
 

De SP ziet uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 

Bas van der Voort 
Raadslid SP. 

 
3 Coalitieakkoord  VDG-CDA-VVD-GroenLinks Samen Duurzaam Vooruit 2022-2026 


